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Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Filozofického ústavu  SAV v. v. i.,  

zo dňa 19.5.2025 
 

Prítomní: Sťahel, R., Šajda, P., Kováčiková I., Kosterec, M., Martinkovič M., 

Hostia: Morovics, M.  –  podpredseda SAV,  Marušiak, J.  - riaditeľ Ústavu politických vied SAV, v.v.i., 

Kmeť, N.  – zástupca riaditeľa Ústavu politických vied SAV, v.v.i.  

Program:  

1. Otvorenie a s schválenie programu rokovania 

2. Výsledky výkonového financovania 2025 a dotácie pre projekty VEGA a APVV 

3. Návrh delimitácie pracovníkov Ústavu politických vied SAV, v.v.i. 

4. Rôzne 

5. Záver 

Ad 1. 
Schôdzu správnej rady FiÚ SAV, v. v. i.  (ďalej  aj „SR“) otvoril riaditeľ ústavu a zároveň predseda 
správnej rady FiÚ SAV, v. v. i. doc. Mgr. Richard Sťahel, PhD. (ďalej aj „predseda SR“),  ktorý 
skonštatoval, že správna rada je uznášaniaschopná a oboznámil prítomných s programom zasadnutia. 
Správna rada program schválila. 
 
Ad 2. 
Tajomníčka ústavu I. Kováčiková, informovala členov SR o výsledkoch výkonového financovania 
a pridelených dotáciách pre projekty VEGA a APVV na rok 2025. Prostriedky budú použité na plnenie 
cieľov Výkonnostnej zmluvy FiÚ SAV, v.v.i. na roky 2024-2026 a to na vytvorenie dvoch miest 
vedeckých pracovníkov, ktorí študovali na zahraničnej univerzite alebo dlhšie ako dva roky pôsobili na 
zahraničnom univerzitnom a/alebo výskumnom pracovisku a jednej postdoktorandskej pozície 
z prostriedkov Výkonnostnej zmluvy. 
 
Riaditeľ ústavu informoval o nutnosti sledovať výdavkové limity k finančným prostriedkom, ktoré 
prichádzajú na ústav a v tejto súvislosti plánovaný projekt IMPULZ. 
 
 
Ad 3. 
M. Morovics poďakoval za príležitosť prediskutovať návrh delimitácie časti  pracovníkov Ústavu 

politických vied SAV, v.v.i.  (ďalej aj ÚPV)  na pôde Filozofického ústavu pracovníkov SAV, v. v. i. 

 
R. Sťahel informoval prítomných o tom, že návrh na delimitáciu bol dňa 4. 4. 2025 prerokovaný vedením 
ústavu a následne Vedecká rada FiÚ SAV, v.v.i. na svojom zasadnutí neodporučila predložený projekt 
delimitácie niektorých zamestnancov Ústavu politických vied SAV, v.v.i., na Filozofický ústav SAV, v.v.i. 
V diskusii odzneli ďalšie argumenty poukazujúce na problémy spojené s delimitáciou. 
 
Po skončení diskusie Správna rada FiÚ SAV, v.v.i. neschválila predložený projekt delimitácie 
niektorých zamestnancov Ústavu politických vied SAV, v. v. i., na Filozofický ústav SAV, v. v. i..  
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Ad 4. 
R. Sťahel - návrh vedeckej stratégie ústavu musí byť finalizovaný do konca júna 2025.  
 
M. Kosterec – žiadosť VER bola vypracovaná a  prijatá na hodnotenie v elektronickom systéme 12.5.2025 -  
čakáme na jej schválenie. R. Sťahel poďakoval M. Kostercovi za spracovanie a podanie do systému. 
 
- J. Stewart obhájil veľký doktorát – ústav bude podávať žiadosť na zaradenie do vedeckého kvalifikačného 
stupňa I 
 
- FiÚ predložil 6 predmetov na výučbu PhD študentov na Fif UK v BA – čakáme na schválenie. 
 
- Monografia k 80 výročiu založenia ústavu. 
 
 
 

V Bratislave, 19.5.2025  
Zapísala: I.Kováčiková  
Overoval: M.Kosterec    
 

doc. Mgr. Richard Sťahel, PhD. 
                             predseda Správnej rady FiÚ SAV, v. v. i. 
         


